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Çalışmak mı daha Çalışmak mı daha 
zor işsizlik mi?zor işsizlik mi?
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Sizin Hukukçular Sizin Hukukçular 
ne diyor bu işe?ne diyor bu işe?

nSakarya 
Bakkallar 
ve Bayi-
ler Esnaf 
Odası, 
bakkallarda 
İsrail men-
şeli ürünle-
rin boykot 
edilmesi kararı aldı.
Odadan yapılan açıklama-
da, Oda Başkanı Ahmet 
Akdardağan’ın yönetim ve 
denetim kurulu üyeleriyle 
yaptığı toplantıda, Gaz-
ze’deki soykırım nedeniyle 
İsrail’in boykot edilmesi, 
ürünlerinin satılmaması ve 
yerli malı ürünlerin destek-
lenmesine katkı verilmesi 
kararlarının alındığı belirtildi. 
► Haberi 4’te

nSakarya Uygulamalı 
Bilimler Üniversitesi (SUBÜ) 
Turizm Fakültesi Rekreasyon 
Yönetimi Bölümü ve Sapan-
ca Gençlik Merkezi iş birliği 
ile Sakarya İl Ormanı’nda 
bulunan Arifiye Gençlik 
Kampı’nda rekreatif etkinlik 
düzenlendi. ► Haberi 9’da

nHendek’te çıkan yangın-
da iki katlı ahşap ev kulla-
nılamaz hale geldi, 1 kişi 
yaralandı.
nYeşilyurt Mahallesi Lale 
Sokak’ta iki katlı ahşap evde 
henüz bilinmeyen nedenle 
yangın çıktı. İhbar üzerine 
olay yerine itfaiye, sağlık 
ve jandarma ekipleri sevk 
edildi.  ► Haberi 3’te

nBüyükşehir Belediye Baş-
kan aday adaylığını açıklayan 
Serdivan Belediye Başkanı Yusuf 
Alemdar, teşkilat ve sivil toplum 
kuruluşu ziyaretlerine başladı
AK Parti Büyükşehir Belediye 
Başkan Aday Adayı, Serdivan 
Belediye Başkanı Yusuf Alemdar, 
parti teşkilatları ve sivil toplum 
kuruluşlarını ziyaret ediyor.  
► Haberi 5’te

Çevresi tarafından çok 
sevilen babamız Hasan 
Küpçü’nün vefatından 
dolayı arayan, mesaj atan, 
ziyarete gelen ve taziyelerini 
ileten tanıdık, tanımadık 
herkese teşekkürlerimizi 
iletiriz. 

CHP’de değişim ve CHP’de değişim ve 
Saadet tohumu?Saadet tohumu?

►Erol Afşar yazısı 5’teErol Afşar yazısı 5’te►Yusuf Cinal yazısı 4’teYusuf Cinal yazısı 4’te

“Bu başarı yıllar süren çabanın sonucudur”

nCumhurbaşkanı Recep Tayyip Er-
doğan’ın imzası ve Ulaştırma Bakanı 
Albdülkadir Uraloğlu’nun incelemesi 
sonrası yatırım programına alınarak 
Resmî Gazete’de yayımlanan projenin 
“Kampüs-Çarşı” etabı için yapım proto-
kolü imzalandı. Başkan Yüce, Ulaştırma 
ve Altyapı Bakanlığı Altyapı ve Yatırımlar 
Genel Müdürü Dr. Yalçın Eyigün’ü meclis 
toplantısı sonrası makamında ağırladı. 
Sakarya’ya ulaşımda devrim yaşata-
cak olan projenin ilk etabını kapsayan 
protokol Başkan Yüce ve Genel Müdür 
Eyigün tarafından imzalandı. Bu aşamay-
la birlikte projenin yapımıyla çalışmalar 
fiilen başlamış oldu.

nProjenin başlangıç, gelişme ve sonuç süre-
cini anlatan Yüce, “4,5 yılda şehrimizin çehre-
sini değiştirecek işlerin tohumlarını toprağa 
serptik. Bildiğiniz üzere Cumhurbaşkanımızın 
tensipleriyle resmî gazetede yayınlanan 
karar; şehrimizin ulaşımında tarihi bir dönüm 
noktasıdır. 2013 yılında yapılan Ulaşım Ana 
Planı’nda, raylı sistemlerin mevcut verilere 
göre inşa edilebilirliği öngörülmemişti. Biz 
projemizin güncellenmesi ve uygunluğunun 
sağlanması için titizlikle çalışmalar gerçek-
leştirdik. Bu çalışmalar içerisinde; 3 adet raylı 
sistem hattı, 1 adet metrobüs hattı ve bu 
sistemleri besleyen ve destekleyen lastik 
tekerlekli toplu taşıma hatlarına odaklandık.” 
dedi. ► Haberi 5’te

Rekreatif Rekreatif 
etkinlikte etkinlikte 
buluştularbuluştular

AlemdarAlemdar’’dan dan 
ziyaret turuziyaret turu

MURAT KÜPÇÜ VE KARDEŞLERİMURAT KÜPÇÜ VE KARDEŞLERİ

 
ULASIMDA 
DEVRIM!

SAKARYA’NIN 
ULASIMINDA 
DEVRIM!

İMZALAR ATILDI 3 raylı sistem, 1 metrobüs için proje3 raylı sistem, 1 metrobüs için proje

nSöğütlü Belediyesi vatandaşın tüm sorunla-
rıyla kendi sorunları gibi ilgilenerek büyüme-
ye ve ilçeyi geliştirmeye devam ediyor. Söğüt-
lü Belediye Başkanı Koray Özten önderliğinde 
başarılı çalışmalarıyla dikkatleri üzerine çeken 
Söğütlü, Kapalı Pazar Yeri, düğün salonu, 
kapalı spor salonu, gençlik merkezi ve küçük 
sanayi sitesi projeleri gibi vatandaşın günlük 
hayatını kolaylaştıran projelerle parlayan bir 
yıldıza dönüştü. 
nSöğütlü Belediye Başkanı Koray Oktay Öz-
ten; “Her daim halkımızla iç içeyiz yanındayız. 
Mutluluklarımızı acılarımızı beraber paylaşma-
ya gayret gösteriyoruz. Söğütlü’müz daha da 
iyi yerlerde olacak hep birlikte bunun gayreti 
içindeyiz. Bu kapsamda İlçemiz için çalışmaya 
ve başarmaya devam edeceğiz” 
► Haberi 6,7’de

“Gönül belediyeciliği
bizim için çok önemli”

Sakarya’ya ulaşımda devrimi yaşatacak raylı Sakarya’ya ulaşımda devrimi yaşatacak raylı 
sistem projesinde “Kampüs-Çarşı Hattı” eta-sistem projesinde “Kampüs-Çarşı Hattı” eta-
bı için Büyükşehir Belediyesi ile Ulaştırma bı için Büyükşehir Belediyesi ile Ulaştırma 
Bakanlığı arasında protokol imzalandı. Bakanlığı arasında protokol imzalandı. 

Sapanca Zabıtasından Sapanca Zabıtasından 
pazar denetimipazar denetimi

►Haberi 3’teHaberi 3’te

Bakkallardan 
boykot kararı

İki katlı ev
küle döndü


